
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 25. februar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 116
Vil ministeren oplyse, hvorvidt Venstres ambition om at skabe 7000 nye studiepladser
uden for de store studiebyer er realistisk indenfor den nærmeste årrække, særligt set i
lyset af, at VLAK-regeringens uddannelsesstationer ikke har været i nærheden af et op-
tag på 500-1000 studiepladser, som var ambitionen tilbage i 2018 og den demografiske
udvikling med mindre ungdomsårgange? Vil ministeren i forlængelse heraf oplyse, hvor
mange nye studiepladser ministeren mener, er realistisk at få oprettet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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